

Aanwezig: 35 personen

Locatie: De Zuidpilaar

1. Welkom/vaststellen agenda  
De voorzitter opent de vergadering om 19:00 uur. Hij is nu een jaar in functie en kijkt kort terug. Het BNVZ heeft een paar belangrijke nieuwe aandachtspunten in de wijk opgepakt. Sommige veranderingen laten langer op zich wachten dan gehoopt. Maar we blijven doorgaan. Vz complimenteert iedereen die zich inzet voor de wijk.
2. Ingekomen stukken  
Er zijn geen ingekomen stukken voor de vergadering.
3. Mededelingen  
- vacatures bestuur BNVZ, de verwachting is dat in de vergadering van december een voordracht van twee mensen gedaan kan worden. Het zittende bestuur draagt voor en de plenaire vergadering kan die voordracht accorderen, zo staat in de statuten en het Huishoudelijk Reglement.
4. Verslag van 8-6-2022  
De voorzitter neemt dit per agendapunt door. Geen aanvullingen.  
Actiepuntenlijst wordt doorgenomen.  
-In de Reigerstraat is geen werkgroep ontstaan. De secretaris heeft met drie buurtbewoners gesproken en deze gaven aan dat de buurt geen behoefte heeft aan een nieuwe herinrichting van het pleintje. Geen draagvlak in de buurt.  
-IJsvogelstraat: wellicht dat plannen van die werkgroepen in de vergadering van december gepresenteerd kunnen worden.  
Werkgroep Leefbaarheid Tegelseweg/Roermondsestraat, er is een omgevingsdialoog opgesteld, die is gesteund door het bestuur van het BNVZ. Er is nog geen overleg met Woonwenz en de bewoners van het appartementencomplex geweest. Ook moet er nog contact opgenomen worden met de Straelseweg.  
-De werkgroep stank-geluidsoverlast Tegelseweg/Gelissensingel heeft een locatiebezoek met de gemeente gehouden. Verbeteringen zijn in de toekomst wellicht te maken als andere geplande werkzaamheden worden uitgevoerd, zo heeft de gemeente laten weten.
5. Stavaza, vragen, aanvullingen.  
Een vraag uit de vergadering over de werkgroep St. Maarten, hoe staat het daar mee?  
De secretaris geeft antwoord als kartrekker van die werkgroep. Over ongeveer een week komt er nog een finale oproep vooral voor hulp bij het opbouwen van de troshoop. Op de 1<sup>e</sup> oproep via facebook en de Wijkkrant hebben zich vier mensen aangemeld. Twee voor het opbouwen van de troshoop, 1 persoon voor het maken en brengen van broodjes naar de troshoophouwers en 1 persoon wat eventueel St Maarten te voet kan/wil uitbeelden. We zoeken dus nog zeker vijf mensen te meebouwen en liefst een St Maarten en een paard voor die rol. Eindseptember hakt de werkgroep de knoop door of het 11 november door kan gaan. Dan zal ook de verkoop van oliebollen doorgaan, daar zijn mensen genoeg voor.

In verband met het overleg dat de klankbordgroep Sloterbeekstraat na 2 jaar weer heeft opgepakt, zeggen enkele bewoners dat er is de laatste zes jaar eigenlijk niets verbeterd. De Beheerconvenant Domusvoorziening Sloterbeekstraat uit 2008 is volgens bewoners aan een update toe. BNVZ zal dit inbrengen in overleg 25 okt. Naar aanleiding van recent overleg is met de gemeente een rondgang geweest om te kijken naar parkeeroverlast en een oplossing voor 'vies hoekje' naast Dentjens.

6. Werkgroep Leefbaarheid Tegelseweg/Roermondsestraat.

Voor dit onderwerp is weer speciaal een groot aantal mensen naar de vergadering gekomen.

Diverse bewoners vertellen hun verhaal over overlast die ze ervaren door vooral kamerhuurders in het betrokken gebied. Het blijkt dat de overlast zich op enkele plaatsen concentreert en dat een bewoonster ook aangeeft zich niet veilig te voelen in haar eigen woonstraat.

De overlast bestaat uit lawaai en drugshandel van met name dealers op scooters en in auto's. Geschreeuw, overlast van illegale afvaldumpingen van vuilniszakken en grof vuil met name bij de ondergrondse afvalcontainers en in het algemeen een slordig straatbeeld door her en der geparkeerde fietsen.

Ook is sinds januari is een nieuwe café geopend in de Hamelstraat.

Bezoekers veroorzaken met name in de avond en nachtelijke uren geluidsoverlast op straat. Ook is de straat vol geparkeerd op de rijweg terwijl er een parkeerverbod geldt.

De verwachtingen van diverse aanwezigen na de rondgang van ongeveer een jaar geleden zijn uitgekomen; het is verder bergafwaarts gegaan met de buurt. Er is een grote wisseling in de bewoners van de kamerverhuurpanden en er wonen zelfs vaak meer dan 12 mensen in 1 pand. Veel dubieuze ontwikkelingen.

Er zijn slechte ervaringen met BOA's, die zijn er niet als er gehandhaafd moet worden.

De stadsdeelmanager geeft aan dat het belangrijk is dat mensen blijven melden. Het liefst via de nieuwe app, MIJNGEMEENTE.

Ook stelt hij voor om in de werkgroep de meldingen te inventariseren.

Een bewoonster heeft ook positieve ervaringen met de politie en de BOA's, ze waren binnen enkele minuten ter plaatse na een telefoontje over overlast.

Een aanwezige geeft aan dat vanuit het nieuwe college van B&W meer BOA's beloofd zijn. Handhaving is een publieke taak, het is geen taak van bewoners.

Er wordt gewezen op de voorgenomen plannen voor de panden Tegelseweg 21 en 23, die verwachte uitbreiding van kamerbewoners zal er zeker niet voor zorgen dat de overlast afneemt, men verwacht dan een toename van de overlast. Voorzitter geeft aan dat werkgroep wel iets actiever mag worden. Te vaak wordt verwacht dat 1 buurtbewoner de kar trekt. Afsproken wordt dat er binnenkort weer samen concrete actiepunten worden besproken.

7. Rondvraag

- Joep Caubo vraagt om meer betrokkenheid tussen werkgroep Venlo-Zuid-Schoon, en de omgeving van de Roermondsestraat/Tegelseweg. Ed

Bastiaans, kartrekker van de werkgroep Venlo-Zuid-Schoon, legt uit hoe de werkgroep werkt en hoe men kan deelnemen. Onder andere via de komende actiemorgen op zaterdag 15 oktober.

-Marij Vermulst wijst erop dat er een goede fietsenstalling moet komen op de Roermondsestraat bij de kapperszaak.

-Peter Bastiaens dankt het bestuur voor de uitnodiging voor deze vergadering. Hij vraagt zich af waarom BNVZ op een woensdag vergadert. Dit maakt het voor politici lastig om aan te schuiven.

-Mevr. Aerts geeft aan dat wellicht meer cameratoezicht een mogelijke oplossing is.

-Gerard Cornelissen vertelt dat het belangrijk is dat er meer handhaving komt en een plan van aanpak voor de wijk.

-John Gubbels vertelt dat hij een aantal verkeerspunten van aandacht heeft. De voorzitter stelt hem voor om deze via de mail of via een schrijven aan het netwerk te doen toekomen. Dat zegt hij toe.

-Dhr. Özcelik geeft aan dat hij vaker wil aansluiten als dat kan. Dat mag.

-Joop Manders vraagt aandacht voor de problematiek Gelissensingel. Bestuur vraagt aan Manders om iets op papier te zetten

-Jos Crielaars vraagt aandacht voor verkeerd parkerende vrachtauto's op de Zuidsingel.

-José Clerx vraagt wat voor bouwactiviteiten er precies naast het Domushuis gedaan worden. Hier kunnen we geen antwoord op geven omdat we het niet weten.

#### 8. Afsluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 21:09 uur met dank voor ieders inbreng en wenst iedereen goed thuis.

De volgende vergadering is op woensdag 7 december 2022 19:00 uur.

#### Actielijst:

<b>ACTIE</b>	<b>DOOR WIE</b>	<b>WANNEER KLAAR</b>
Plannen presentatie plannen IJsvogelstraat	Werkgroepen IJsvogelstraat en bestuur BNVZ	Decembervergadering 2022
Finale oproep vrijwilligers St Maarten	Werkgroep	Voor 11-11-2022
Overlastmeldingen inventariseren	Werkgroep Tegelseweg/Roermondsestraat	Voor december 2022
Nieuwe bestuursleden	Bestuur BNVZ	7 dec
Actiepunten bespreken	Werkgroep Tegelseweg/Roermondsestraat	zsam
Verkeespunten aandacht	Dhr John Gubbels	zsam
Plan Gelissensingel	Dhr Manders	zsam
Beheersconvenant Domushuis update vragen	Bestuur BNVZ	25 okt
